

OMAR

2路立体声、3路单声电子分配器

UC-2A

STEREO 2-WAY/MONO 3-WAY+SUBWOOFER CROSSOVER COMPRESSOR



- XLR balanced INPUT&OUTPUT connectors
- Swichable stereo 2-way or mono 3-way operating
- LED indicators for stereo/mono status
- 24db per octave filters
- Crossover frequency from 100Hz to 5KHz
- Low cut (high pass) filter for both mode
- Individual level controls on all outputs
- Independent subwoofer output
- Built-in auto limiter for UC-2A
- XLR平衡输入和平衡输出
- 立体声2分频或者音声道3分频
- 立体声/单声道分频模式指示
- 24分贝/倍频滤波器设计
- 分频频率100Hz-5KHz可调
- 双模式下都有高通滤波器支除不需要的超低音
- 所有的输出都有独立的音量调节
- 独立的超低音输出
- 内置自动压缩限幅

The UC-2A offers selectable stereo 2-way or mono 3-way crossover in a single package. The level controls are individual on all inputs and outputs. The crossover frequency is adjustable from 100Hz to 5KHz, while the use of low toleranc components yields accurate 24db per-octave crossover-frequency. There's a low cut (HPF) switch on eack channel to remove unwanted low frequencies. The individual subwoofer ouput makes the UC-2A greater performance.

UC-2A是一台立体声2分频或者单声道3分频电子分频器，安装在标准的1U机箱上。所有输入和输出的幅度都单独地控制。分频频率从100Hz到5KHz可调，低失真器件的使获得了相当准确的24分贝/倍频的分频频率。其中的低音去除开关可以消除低音输出中的超低音，而在任何状态下都有独立的超低音输出。内置独有自动限幅电路，使整个功放音箱系统更加安全可靠。

UC-3A

STEREO 2-WAY/MONO 3-WAY+SUBWOOFER CROSSOVER



- XLR balanced INPUT&OUTPUT connectors
- Swichable stereo 2-way or mono 3-way operating
- LED indicators for stereo/mono status
- 24db per octave filters
- Crossover frequency from 100Hz to 5KHz
- Low cut (high pass) filter for both mode
- Individual level controls on all outputs
- Independent subwoofer output
- XLR平衡输入和平衡输出
- 立体声2分频或者音声道3分频
- 立体声/单声道分频模式指示
- 24分贝/倍频滤波器设计
- 分频频率100Hz-5KHz可调
- 双模式下都有高通滤波器支除不需要的超低音
- 所有的输出都有独立的音量调节
- 独立的超低音输出

The UC-3A offers selectable stereo 2-way or mono 3-way crossover in a single package. The level controls are individual on all inputs and outputs. The crossover frequency is adjustable from 100Hz to 5KHz, while the use of low toleranc components yields accurate 24db per-octave crossover-frequency. There's a low cut (HPF) switch on eack channel to remove unwanted low frequencies. The individual subwoofer ouput makes the UC-3A greater performance.

UC-3A是一台立体声2分频或者单声道3分频电子分频器，安装在标准的1U机箱上。所有输入和输出的幅度都单独地控制。分频频率从100Hz到5KHz可调，低失真器件的使获得了相当准确的24分贝/倍频的分频频率。其中的低音去除开关可以消除低音输出中的超低音，而在任何状态下都有独立的超低音输出。